

Terms of Use Policy

MH Markets Financial services LLC

1. Introduction

Welcome to **MH Markets Financial services LLC** Company accessing and using our website and services, you agree to comply with the terms and conditions outlined in this Terms of Use policy. These terms govern your use of our services and website and are legally binding. The website commits to complying with applicable data protection legislation, including **Federal Decree-Law No.45/2021 on Protecting Personal Data 2021.**

2. Scope of Services

MH Markets Financial services LLC is a regulated financial services firm from UAE Securities and Commodities Authority (SCA) under Category 5 providing Introduction and financial consultation services. Our services are governed by the **Securities and Commodities Authority (SCA)** of the UAE.

3. Website Content

- The information on the website is accurate; however, we do not accept any liability for damage or loss that may arise from the content or your inability to access the website.
- Website content is subject to change at any time, without notice.

4. Compliance and Regulatory Obligations

- MH Markets Financial services LLC complies with Anti-Money Laundering (AML) and Counter-Terrorism Financing (CTF) laws.

5. Data Protection and Privacy

- MH Markets Financial services LLC is committed to protecting client data in accordance with **UAE data protection laws**.
- Clients acknowledge that MH Markets Financial services LLC may collect, store, and process personal data for regulatory and operational purposes.

سياسة شروط الاستخدام

شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية ذ.م.م

1. المقدمة

مرحباً بكم في شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية ذ.م.م . عند دخولكم إلى موقعنا الإلكتروني واستخدامكم لخدماتنا، فإنكم توافقون على الالتزام بالشروط والأحكام المنصوص عليها في سياسة شروط الاستخدام هذه. تحكم هذه الشروط استخدامكم لخدماتنا وموقعنا الإلكتروني وتعُد ملزمة قانوناً. تلتزم الشركة بالتقيد بتشريعات حماية البيانات المعتمول بها، بما في ذلك المرسوم بقانون اتحادي رقم 45 لسنة 2021 بشأن حماية البيانات الشخصية.

2. نطاق الخدمات

ام اتش ماركيتس للخدمات المالية شركة مرخصة من هيئة الأوراق والسلع الإماراتية (الفئة الخامسة) تقدم خدمات التعريف والإستشارات المالية. وتخضع خدماتنا لرقابة هيئة الأوراق المالية والسلع (SCA) في دولة الإمارات العربية المتحدة.

3. محتوى الموقع الإلكتروني

- المعلومات الموجودة على الموقع دقيقة، ومع ذلك لا نتحمل أي مسؤولية عن أي ضرر أو خسارة قد تنشأ عن المحتوى أو عدم قدرتكم على الوصول إلى الموقع.
- يمكن تعديل محتوى الموقع في أي وقت دون إشعار مسبق.

4. الامتثال والالتزامات التنظيمية

تمثل شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية لقوانين مكافحة غسل الأموال (AML) وتمويل الإرهاب (CTF)

5. حماية البيانات والخصوصية

- تلزם شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية بحماية بيانات العملاء وفقاً لقوانين حماية البيانات المعتمول بها في دولة الإمارات.
- يقر العملاء بأن الشركة قد تقوم بجمع وتخزين ومعالجة البيانات الشخصية لأغراض تنظيمية وتشغيلية.

6. Disclaimer

MH Markets Financial Services offers a professional introduction for clients who are interested in over-the-counter-margined derivative contracts including contracts for difference and spot foreign exchange and these products and instruments classified as complex instruments. They come with a high risk of losing money rapidly due to leverage. You should consider whether you understand how these products work, and whether you can afford to incur losses and have the appropriate risk appetite.

We highly recommend you seek professional advice before deciding to interact in a contractual relationship with MH Markets Financial Services.

MH markets financial services LLC plays a vital role by introducing clients to other fully regulated firms that are doing business in the field of investment dealing in securities and derivatives. by continuing to access the website and by signing up for our services, the client is confirming full awareness of the role of MH markets financial services LLC and its licensed activities. it is the client's sole decision to engage in a business relation with other firms they are being introduced to.

7. Governing Law and Dispute Resolution

- This Terms of Use policy is governed by the laws of the **United Arab Emirates (UAE)** and the **Securities and Commodities Authority (SCA)** regulations.
- Any disputes arising from these terms will be resolved through arbitration in accordance with UAE law.

8. Amendments and Updates

- MH markets financial services reserve the right to modify or update these terms at any time. Clients will be notified of significant changes via email or website updates.
- Continued use of our services after an update constitutes acceptance of the revised terms.

6. إخلاء المسؤولية

تقدّم شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية خدمات تعريف احترافية للعملاء المهتمين بالتعامل في عقود المشتقات ذات الهاشم التي تتم خارج البورصة، بما في ذلك عقود الفروقات وتداول العملات الأجنبية الفوري، وهذه المنتجات تصنف على أنها أدوات مالية معقدة، وتنطوي على مخاطر عالية بفقدان الأموال بسرعة بسبب الارتفاع المالية. ينبغي أن تنظر فيما إذا كنت تفهم كيفية عمل هذه المنتجات، وما إذا كنت قادرًا على تحمل الخسائر ومتلك شهية المخاطرة المناسبة.

نوصي بشدة بالحصول على استشارة مهنية قبل الدخول في علاقة تعاقدية مع شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية .

تلعب شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية دوراً أساسياً في تعريف العملاء بشركات أخرى مرخصة بالكامل تعمل في مجال التعامل في الأوراق المالية والمشتقات. من خلال الاستمرار في الوصول إلى الموقع الإلكتروني والتسجيل في خدماتنا، يقر العميل بإدراكه الكامل لدور شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية ونشاطاتها المرخصة ويعود الدخول في علاقة تجارية مع الشركات التي يتم التعريف بها قرائياً فردياً للعميل وتحت مسؤوليته الكاملة.

7. القانون المعتمل به وتسويقة النزاعات

- تُخضع سياسة شروط الاستخدام هذه لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة ولوائح هيئة الأوراق المالية والسلع (SCA).
- تتم تسوية أي نزاعات تنشأ عن هذه الشروط من خلال التحكيم وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة.

8. التعديلات والتحديثات

- تحتفظ شركة ام اتش ماركيتس للخدمات المالية بالحق في تعديل أو تحديث هذه الشروط في أي وقت. سيتم إعلام العملاء بالتغييرات الجوهرية عبر البريد الإلكتروني أو تحديثات الموقع الإلكتروني.
- استمرار استخدامكم لخدماتنا بعد التحديث يعد قبولاً للشروط المعدلة.

9. Contact Information

For any inquiries or concerns regarding these Terms of Use, please contact us at:

- **Email:** compliance@mhmarketsfs.com
- **Customer Support:**
support@mhmarketsfs.com
- **Telephone:** +971 45579657

By using our services, you confirm that you have read, understood, and agreed to these Terms of Use.

9. معلومات الاتصال

لأي استفسارات أو ملاحظات بشأن سياسة شروط الاستخدام،
يرجى التواصل معنا عبر:

- البريد الإلكتروني :
compliance@mhmarketsfs.com
 - دعم العملاء :
support@mhmarketsfs.com
 - الهاتف : +971 45579657
- باستخدامكم لخدماتنا، فإنكم تؤكدون أنكم قرأتם وفهمتم
ووافقتم على هذه الشروط.